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Chorzów 10.10.2023r. 

 

Protokół nr 2 / 2023 - 2024 
  

ze spotkania Rady Rodziców 

przy Uniwersyteckim I Liceum Ogólnokształcącym 

im. Juliusza Słowackiego w Chorzowie 

 

 

W dniu 10.10.2023r. odbyło się spotkanie Rady Rodziców w składzie 

 

1. Marta Chmielewska                    1D Przewodnicząca 

2. Aleksandra Kluba                      4C V-ce Przewodnicząca 

3. Joanna Czaja                               1E Sekretarz 

4. Katarzyna Gębska                     4A Członek 

5. Aleksandra Cwajna                   4D Członek 

6. Joanna Starzyk                          3B Członek 

7. Anna Marciniak                          3C Członek 

8. Maria Banaś                               3E Członek 

9. Ewa Fidyk                              2C Członek 

10. Ewa Woźniczka                         2D Członek 

11. Izabela Watanabe                       1A Członek 

12. Justyna Mizeracka                   1B Członek 

13. Monika Pojda – Dziekońska     1C Członek 

14. Anita Wardzyk – Kulińska        1G Członek 

   

15. Wicedyrektor Janusz Dubiel   Gość 

16. Monika Janikowska                  2E Gość 

17. Henryk Mercik                         2B Gość  

18. Dominika Szwedzicka             1A Gość 

19. Beata Szabat                            1F Gość 

 

 

Zebranie prowadziła Przewodnicząca Rady Rodziców p. Marta Chmielewska. 

 

Na początku zebrania przedstawiono wykaz wpłat na Rade Rodziców. Kontynuując 

temat wpłat w dalszej części spotkania poruszono kwestię konkursu, związanego ze zbieraniem 

składek na ten cel. Zwrócono uwagę, że nie ma jasnych zasad organizacji tego konkursu, 

dlatego jedna z członkiń Rady Rodziców zdeklarowała się przygotować na następne spotkanie 

regulamin. 

 

Następnie zostało przedstawione Sprawozdanie z wykonania planu dochodów 

i wydatków od 1.09.2023 - 30.09.2023. Z podaniem środków ma dzień 1.09.2023r oraz 

wpływów z tytułu wpłat składek we wrześniu 2023r. 

 

W kolejnym punkcie spotkanie Przewodnicząca Rady Rodziców przedstawiła pismo 

klasy 1B z czerwca 2023r., która zajęła 3 miejsce za wpłaty na Radę Rodziców w roku 
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szkolnym 2022/2023. Klasa wraz z wychowawcą postanowiła przekazać nagrodę w wysokości 

500zł na schronisko dla zwierząt. 

 

W dalszej części spotkania Rada Rodziców rozpoczęła opiniowania wniosków 

 o dofinansowanie: 

 Prośba Prof. Andrzeja Króla o pokrycie kosztów zakupu 2 kompozycji kwiatowych, 

które zostały wręczone podczas jubileuszowego wieczoru Reducie Śląskiej na scenie 

ChCK w Chorzowie – koszt 200zł brutto; - jednomyślnie wyrażono zgodę;  

 Prośba Prof. Andrzeja Króla o sfinansowanie zakupu tortów dla uczniów klas 

pierwszych – łączny koszt 1106,10zł brutto; - jednomyślnie wyrażono zgodę; 

 Prośba Prof. Andrzeja Króla o pokrycie kosztów przewozu delegacji pocztu 

sztandarowego oraz sprzętu muzycznego na uroczystość Zakończenia Roku Szkolnego 

zorganizowanego przez Wydział Prawa i Administracji z Chorzowa do Katowic 

i z powrotem – koszt 210zł brutto - jednomyślnie wyrażono zgodę; 

 Prośba Prof. Andrzeja Króla o pokrycie kosztów zakupu wiązanek kwiatowych, które 

upamiętniły ofiary II wojny światowej – łączny koszt 150zł brutto - jednomyślnie 

wyrażono zgodę; 

 Prośba Prof. Andrzeja Króla o pokrycie kosztów zakupu jagodzianek dla członków 

Klubu Peneplena powracających z wyprawy do Indii – łączny koszt 140zł brutto – 

wniosek został przekazany do rozważenia przez Stowarzyszenie Przyjaciół Słowaka; 

 Prośba Zespołu Przedmiotowego Wychowania Fizycznego o zakup sprzętu sportowego 

(rakiet do tenisa, piłek do piłki ręcznej, frisbee, siatki do bramki, owijaków do rakiet do 

badmintona, piłek do futsalu) oraz dofinansowanie projektów i działań, które chcą 

zrealizować dla młodzieży w roku szkolnym 2023/2024 - koszt sprzętu sportowego 

2780zł, koszt dofinansowania do imprez szkolnych 6000zł. W głosowaniu brało udział 

14 uprawnionych członków. Za dofinasowaniem opowiedziało się 13 osób, natomiast 

1 osoba była przeciwna; 

 Prośba Biblioteki  Szkolnej o przydzielenie środków na nowy rok szkolny 2023/2024 

w wysokości 3000zł - jednomyślnie wyrażono zgodę; 

 Prośba Prof. Ireny Czarnoty o przydzielenie środków na zakup artykułów plastycznych 

na potrzeby dekoracji szkoły z okazji różnych uroczystości na rok 2023/2024 

 w wysokości 500zł - jednomyślnie wyrażono zgodę; 

 Prośba Wicedyrektora Janusza Dubiela o dofinansowanie zakupu roślin i donic 

w wysokości 1000zł. Członkowie Rady Rodziców zdeklarowali się przekazać 

informację o zapotrzebowaniu na duże rośliny w swoich klasach.  Jednomyślnie 

wyrażono zgodę na dofinansowanie donic w wykoście do 500zł zgodnie 

z przedstawionymi rachunkami 

 Prośba Wicedyrektora Janusza Dubiela o wsparcie finansowe do dofinansowania do 

gruntownego remontu kompleksu pracowni chemicznych. Został przedstawiony przez 

Wicedyrektora kosztorys remontu oraz kwota brakująca do uregulowania rachunków 

w wysokości 39000zł. Wyrażona jednomyślnie zgodę na dofinansowanie w wysokości 

10000zł z możliwości zwiększenia w zależności od środków finansowych Rady 

Rodziców. 

 Przyjęto wcześnie zaproponowany zdalnie wniosek Rady Rodziców o sfinansowanie 

zakupu drobnego upominku dla grona nauczycielskiego i pracowników szkoły z okazji 

Dnia Edukacji Narodowej do kwoty 450 zł na podstawie przedstawionych rachunków. 

 

Na koniec w ramach wolnych głosów i wniosków poruszono następujące kwestie: 

o kworum na spotkaniach Rady Rodziców, tego kto ma prawo głosu, kto jest gościem 

a kto członkiem. Przedstawiono dotychczas funkcjonujący schemat: do kworum był 
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wyznaczony zarząd  w składzie przewodniczący, vice przewodniczący, sekretarz oraz 

członkowie rady rodziców którzy byli reprezentantami klas (przewodniczący). Poddano 

dyskusji, czy w momencie braku przewodniczącego klasy w zastępstwie przyjdzie 

skarbik lub zastępca czy będą mieć prawo głosu czy tylko tak jak dotąd prawo do 

wypowiedzi i dyskusji. Ustalono przejrzenie na nowo regulaminu Rady Rodziców, 

który został wycofany ze względu na błędy i brak aktualnych zapisów; 

o pomocy uczniom – jest możliwość złożenie wniosku o zwolnienie z wpłat na Radę 

Rodziców, lub dofinasowanie do wyjazdów klasowych dla uczniów będących w trudnej 

sytuacji materialnej w wysokości 25% kosztu wyjazdu ale nie więcej niż 500zł na 

jednego ucznia; 

o regulaminów, które do tej pory został utworzone, aby były w łatwy sposób dostępne dla 

wszystkich rodziców;  

o stałych wydatków z okazji różnych imprez szkolnych które się powtarzają regularnie; 

o dostępności i przydziału szafek szkolnych – liczba szafek jest niewystarczająca dla 

wszystkich uczniów. Wicedyrektor Dubiel zabrał głos wyjaśniając, że na terenie szkoły 

nie ma na ten moment miejsc, które można by zagospodarować na rzecz szafek. Dzieci, 

które nie mają szafek mogą korzystać z szatni ogólnodostępnej lub porozumieć się 

z uczniami, którzy maja szafki i z nimi współdzielić; 

o nagrody za Rajd Słowak – do następnego spotkania Rady Rodziców zostanie 

sprawdzone przez Stowarzyszenie Przyjaciół Słowaka kto w tym roku sfinansuje 

nagrody za zajęcie pierwszych miejsc na Rajdzie. 

 

 

Termin następnego spotkania ustalono na 7.11.2023r. godz. 18.00. 

 


